
 

Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 5. 9. 2012 
 
 
Přítomni: Mgr. Bogan, doc. Janoš, doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Novák, Ing. Popelka, Ing. 

Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková  
 
Omluveni:  Ing. Neruda  - ŘD, PhDr. Benda – u lékaře  
 
 
Bod č. 1. – Informace z kolegia rektora dne 4. 9. 2012  
1. Zahájení          prof. Wokoun 

 Doc. Tichý – jmenování děkanem FZS 
2. Aktualizace DZ UJEP pro rok 2013     doc. Švec  

 Proběhlo připomínkové řízení 

 Předložení do VR k projednání 5/10/2012 a AS UJEP ke schválení 24/10/2010 
3. Centralizované rozvojové projekty UJEP – základní kritéria:  doc. Švec 

 Rozvojový přínos 

 Finanční přínos 

 Šance na úspěch 
4. Institucionální rozvojový plán na rok 2013 

 Kampus – rozvoj – doc. Švec 

 Lidské zdroje - prof. Jílková 

 Mobilita studentů - Ing. Bambulová 

 Universitní středisko digitálního tisku – Ing. Krumpová 

 Rozvoj ICT – kvalita provozu Mgr. Palíková 

 Vědecká knihovna – PhDr. Brožek 

 Kvalitativní rozvoj UJEP – zvýšení konkurenceschopnosti – doc. Radvanovský 
5. Průběžné výsledky přijímacího řízení              doc. Radvanovský v. z. 

 Bc., Ph.D. – dočerpání kvóty na FŽP (Na Slovensku je forma KS rušena!).  
6. Čerpání rozpočtu 1-7/2012, FRIM – viz doklad    Ing. Uhman 

 Čerpání rozpočtu, zapojení fondů – viz doklady 

 FŽP – čerpání je na hranici plánu, překročeno je OON (posudky ke SZZ) 
7. Kampus UJEP                 Ing. Uhman, doc. Švec 

 Kampus – objekt „A“ není kulturní památkou, 14 dnů je termín na odvolací řízení pro 
navrhovatele.  

 MFC a knihovna – objekty předány dodavatelem stavby UJEP, kolaudace probíhá 4/9/2012.  

 Otevření za účasti zástupců Magistrátu, KÚ, MŠMT aj. 

 Aula MFC – využití na imatrikulace, konference, promoce, porady aj. akce.  

 Knihovna UJEP – jsou řešeny ceny vybavení. Do provozu musí jít k 1. 1. 2013. 
8. Návrh Směrnice rektora k mezinárodní mobilitě ů studentů   doc.Radvanovský 

 Zahrnuje připomínky a zkušenosti koordinátorů programu Erasmus. 
9. Různé 

 Zveřejňování smluv a faktur x zákony v ČR (na Slovensku zveřejňují vše!). 

 VICERO (projekt UJEP+VŠE) – Mgr. Oršulák končí, bude výběrové řízení. 

 Institucionální prostředky – navýšení částky o 300 tis. Kč z MŠMT. 

 KREDO – nepřipravenost projektu z MŠMT – kritika z ČKR. Zpracované materiály na UJEP 
definovaly určité vize. Za FŽP je projekt doplněn a byl zpracován rozpočet. 

 Prof. Ritschelová – rezignace na členství ve VR – projednat s AS! 

 ERASMUS – budou výběrová řízení na v LS 2013 (řídí fakultní koordinátoři). 

 ÚPV udělen patent č.dok. 303 367 „Způsob zplyňování upravené biomasy a zařízení k jeho 
provádění“ v rámci projektu TIP MPO ČR. 

 FŽP obdržela certifikát dle ISO 14001 EMS – 1 protokol předán panu rektorovi. 
 
Bod č. 2. Studijní obory  

 Návrhy k rozšíření akreditace n-Mgr. oborů OH a RK – jednání v AK bude 17-19/9/2012.    

 Návrh Bc. studijního oboru „Regionální environmentální správa“ – projednávání a další řízení je 
pozastaveno.   

 
 



 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  

 Zápisy probíhají, nastupuje cca 60 % uchazečů. Pro 2. kolo přijímacího řízení bylo doručeno 174 
přihlášek.   

 Byla odeslána výzva k doručení maturitních vysvědčení přihlášeným uchazečům. 
 
Bod  č. 4 Úvazky, rozvrhy a personální zajištění výuky v ZS, financování kateder 

 Rozvrhy jsou hotové, úpravy budou pravděpodobně po zápisech 2. kola přijímacího řízení.  

 15.9.2012 končí ak. rok, uzavírá se STAG – doplnit všechny výsledky – Z.:   vyučující 
 
Různé: 
Děkan  
- Opravné SZZ budou výhradně pro Bc. v pátek 14/9/2012 od 8:00 hod. Složení komise: předseda 

doc. Janoš, členové Ing. Synek, doc. Slavík, Ing. Richter, Ing. Zavoral, tajemník Mgr. Marková. 
- Stěhování knihovny - uzavření od 11/2012 pro všechny uživatele. Změna otvírací doby v souvislosti 

se stěhováním – viz rozeslaný e-mail a web FŽP. 
- Upozornění pro všechny projekty řešené na FŽP – pozor na financování a řádné vedení veškeré 

dokumentace!  Z.: řešitelé a spoluřešitelé 
- MONDI, a.s. Štětí – zasílají nám časopis, byl předán do knihovny. 
- Rektorovi byla předložena k podpisu Dohoda o přistoupení FŽP do sdružení „Asociace pro vodu 

v krajině ČR. 
- Kongres odpadářů JOGA Luhačovice 10-13/9/2012 – zúčastní se rektor, děkan, prof. Kepák, Ing. 

Šulc, Ing. Kreníková a Ing. Štojdl. 
 

PhDr. Benda – nepřítomen 
 

Ing. Novák 
- Školení BP proběhne 2x se stejným obsahem, každý se musí zúčastnit! 
- Kopírování textů pro studenty v knihovně skončí s uzavřením knihovny, bude řešeno na katedrách. 
 

Doc. Janoš  
- Centrum kompetence – smlouva na projekt nebyla uzavřena – viz dopis Ing. Bludské z ÚACH AV 

ČR. Přeúčtovat na KTEV dosud vynaložené náklady.  
 

Ing. Popelka 
- Upozornění na průběžnou aktualizaci osobních stránek a stránek kateder! 
 

Mgr. Bogan  
-  Vypisování dostatku zk. termínů v závěru zkušebního období. Z.: vyučující 
 

Mgr. Vojtíšek  
- Účelné využití prostor knihovny – studovna, čítárna, PC pracoviště aj. návrhy – viz náčrt. 1 kancelář 

pro KTEV, v 5. podlaží zřídit laboratoř. 
- Reklamní stránka na sešity středoškoláků – doručit text . 
- Aktualizace reklamních materiálů – zajistit větší přitažlivost pro uchazeče!  
 

Mgr. Marková – ŘD 
- Vystěhování kanceláře Ing. Rýznarové – knihy aj., vyřízení výstupu z UJEP. 
 

Ing. Neruda - ŘD  
 

Prof. Vráblíková 
- Projekt z MMR ukončen, ale z ministerstva požadováno pokračování ve smyslu využití výsledků 

a uspořádání konference - zajišťováno s Mze. 
 

Doc. Loučka 
- Ing. Rýznarová – protokolární předání inventáře (majetku v užívání) dosud neproběhlo. 
 
 
Příští kolegium bude v úterý  18/9/2012 od 13:00 hodin, KV 211. 
 
 
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan      
 
V Ústí nad Labem dne 6. 9. 2012 


